
1 

 

 

           ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
          ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ 

 
Αθήνα, 23.02.2022 

 
 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Προς τον κύριο Υπουργό Επικρατείας Γιώργο Γεραπετρίτη 
 

ΘΕΜΑ: “Αναστολή λειτουργίας του κέντρου εκπομπής βραχέων Αυλίδας” 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Με μία αιφνιδιαστική απόφαση και χωρίς επαρκή στοιχεία που να τη δικαιολογούν, η ΕΡΤ ΑΕ 
διέκοψε τη λειτουργία του κέντρου εκπομπής βραχέων κυμάτων Αυλίδας και προχωρά στην 
αποξήλωση των κεραιών σε ορισμένα κέντρα εκπομπής μεσαίων κυμάτων. 
 
Η λειτουργία των βραχέων και οι ραδιοφωνικές εκπομπές μέσα από τη συγκεκριμένη συχνότητα 
είχαν αποδέκτες κυρίως τους απόδημους Έλληνες, τα πληρώματα της ποντοπόρου ναυτιλίας και 
τους οδηγούς φορτηγών διεθνών μεταφορών, υπηρετώντας με αυτό τον τρόπο τη συνταγματική 
υποχρέωση της Δημόσιας Τηλεόρασης για τη μετάδοση ραδιοφωνικού προγράμματος σε όλο τον 
κόσμο. 
 
Η θέση της διοίκησης της ΕΡΤ ΑΕ πως η μετάδοση του ραδιοφωνικού προγράμματος των βραχέων 
εξασφαλίζεται πλέον μέσα από τη χρήση νέων τεχνολογιών (ίντερνετ, δορυφόροι) είναι ακριβής, 
διατυπώνεται όμως βιαστικά και πρόχειρα, καθώς δεν υπάρχουν μελέτες (τουλάχιστον δεν είναι 
δημόσια γνωστές) που να έχουν καταγράψει το σύγχρονο περιβάλλον, σε ποιους και πόσους 
απευθυνόμαστε, τι πρέπει να κλείσει και τι πρέπει να μείνει ανοιχτό. 
 
Προς τη σωστή κατεύθυνση κινείται και η προσπάθεια της ΕΡΤ για τη σύναψη συμφωνίας με την 
Ένωση Ελλήνων Εφοπλιστών και τους παρόχους ιντερνετικής επικοινωνίας, προκειμένου 
κωδικοποιημένο σήμα να φτάνει σε όλα τα ελληνικά πλοία, μόνο που ο νέος σχεδιασμός 
προβλέπει 6ωρη ηχογραφημένη εκπομπή και όχι 24ωρη ροή προγράμματος. 
 
Επιπλέον, στον Ν. 4324/2015, όπου προβλέπεται επαναλειτουργία και ανασύσταση της ΕΡΤ ΑΕ, 
γίνεται αναφορά και στην επιστροφή όλων των περιουσιακών στοιχείων από το Υπουργείο 
Οικονομικών στη Δημόσια Τηλεόραση. Ο νόμος αυτός ισχύει μέχρι σήμερα, τα ακίνητα 
περιουσιακά στοιχεία όμως δεν έχουν επιστρέψει στην ΕΡΤ ΑΕ. 
 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Ερωτάται ο κύριος Υπουργός: 
 
1. Εάν προτίθεται να εξετάσει τη δυνατότητα να συντηρηθούν και να παραμείνουν σε λειτουργία 
ορισμένοι από τους πομπούς, ώστε να μην χαθεί τελείως ένα ήδη διαθέσιμο μέσο και να 
αξιοποιηθούν ως εφεδρία σε περίπτωση έκτακτης ανάγκης στο μέλλον (εθνική άμυνα, 
υπολειτουργία του ίντερνετ, βλάβη σε δορυφόρους). 
 
2. Αν υπάρχει και ποιος είναι ο σχεδιασμός για τη δυνατότητα παροχής 24ωρου ραδιοφωνικού 
προγράμματος για τα πληρώματα της ελληνικής ναυτιλίας. 
 
3. Γιατί δεν έχουν επιστραφεί όλα τα ακίνητα οικόπεδα στη Δημόσια Τηλεόραση, προκειμένου να 
αποφευχθεί η πιθανή πώλησή τους και η οιασδήποτε μορφής χρήση τους από το Υπουργείο 
Οικονομικών ή το ΤΑΙΠΕΔ. 
 

                                                    Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

Χαράλαμπος Καστανίδης 
 
 
 

Μιχάλης Κατρίνης  
 
 
 

Ευαγγελία Λιακούλη  
 
 
 
, 

Γεώργιος Αρβανιτίδης 
  
 
 
 

Κωνσταντίνος Σκανδαλίδης 
      
 
 
    

Νάντια Γιαννακοπούλου  
 
 
 
 

Αντωνία (Τόνια) Αντωνίου 
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Ιλχάν Αχμέτ  
 
 
 
 

Χρήστος Γκόκας  
 
 
 
 

Βασίλειος Κεγκέρογλου  
 
 
 
 

Οδυσσέας Κωνσταντινόπουλος  
 
 
 
 

Γεώργιος Μουλκιώτης 
 
 
 
 

Μπουρχάν Μπαράν  
 
 
 
 

Δημήτριος Μπιάγκης  
 
 
 
 

Γεώργιος Παπανδρέου 
 
 
 
 

Ανδρέας Πουλάς  
 
 
 
 

Γεώργιος Φραγγίδης 
 
 
 




